
 
 
Vragen o.b.v. art. 45 reglement van orde 
 
Aan:  College van B&W 
Van:  GroenLinks Zwolle, Eildert Noorda, Michiel van Harten 
Datum:  13 juni 2015 
Onderwerp:  waterskibaan Wijthmenerplas 
 
 
Geacht College, 
 
Namens GroenLinks Zwolle stellen wij u enkele vragen inzake Leisure Wijthemenerplas, de 
waterskibaan en bijbehorende bebouwing. In de debatronde over het onderwerp op 12 januari 
j.l. geeft u via wethouder De Heer duidelijk aan dat er geen sprake kan zijn van 
bouwwerkzaamheden tijdens het broedseizoen, in samenspraak met de stadsecoloog. In de 
nagezonden nota wordt deze voorwaarde bevestigd, weliswaar met de nuancering dat er geen 
schade mag worden aangericht. Nu zijn ons echter duidelijke signalen ter ore gekomen dat er 
tijdens het broedseizoen is aangevangen met de bouw, waarbij stukken riet zijn weggesneden 
en nesten zijn verwijderd. 

 
1.) Is deze gang van zaken u bekend? 

 
2.) Zijn nesten conform de voornemens in de quickscan natuur Wijthenerplas gemarkeerd 

door de stadsecoloog?  
 

3.) Indien nesten zijn verwijderd, welke maatregelen treft u om verdere schade te 
voorkomen/de natuur te compenseren? 

 
4.) Indien van toepassing: waar is het fout gegaan en welke actie onderneemt u om 

herhaling te voorkomen?  
 
Daarbij heerst (bij omwonenden) nog steeds onduidelijkheid over het beheersplan, dat voor 
de opening van de baan gereed zou zijn. Steeds wordt gesproken over ondersteunende 
horeca. Hiervan is ons inziens geen sprake als er in de toekomst feesten zullen worden 
gegeven: ondersteunende horeca is het serveren van een hapje en een drankje tijdens de 
primaire (leisure-) activiteiten. Daarbij geeft indeling in categorie H2a buiten de binnenstad 
het recht om tot twee uur open te zijn: dit geeft feitelijk alle ruimte voor feesten, waarbij 
onduidelijk is welk geluidsniveau is toegestaan. De ondernemer geeft zelf steeds aan geen 
feesten te willen organiseren maar blijkt wel open te staan voor verzoeken van gasten.  
 

1.) Wat is uw definitie van ondersteunende horeca - en voldoen de kaders van het huidige 
plan hier juridisch gezien aan? 
 

2.) Kunt u alsnog duidelijkheid verschaffen aan omwonenden over het beheersplan? 
 

3.) Is er reeds een horecavergunning aangevraagd? Is deze aanvraag openbaar gemaakt 
en wat is op dit moment de status? 

 
4.) Welke geluidsnormen gelden er voor de ondernemer – is er een geluidsplan? Zo nee, 

waarom niet? 
 

5.) Is er ontheffing aangevraagd in het kader van de flora- en faunawet? Zo nee, waarom 
niet? 
 

Namens de fractie van GroenLinks, 
 
Eildert Noorda & Michiel van Harten 


